
Årsmötesprotokoll Karlskrona Jolleklubb 

2021-10-09 
  

______________________   ______________________ 
Peter Svensson , justeringsperson  Tommy Svensson, justeringsperson 

Plats 
Utanför klubbhuset, Långö 
 

Närvarande vid mötet 
Ca 30 medlemmar närvarade vid årsmötet. 
 

Mötesanteckningar 

1. Ordföranden hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
2. Till mötesordförande valdes Kjell Andersson. 
3. Till mötessekreterare valdes Mattias Arvmyren. 
4. Mötet ansåg att årsmötet varit behörigt utlyst.  
5. Till justeringspersoner, tillika rösträknare, valdes Peter Svensson och Tommy Svensson.  
6. Dagordningen godkändes. 
7. Verksamhetsberättelsen för 2020 fanns tillgänglig på föreningens hemsida. 
8. Kassören redovisade ekonomisk rapport för 2020.  
9. Revisorerna fann att ekonomin under verksamhetsåret 2020 var i god ordning. 
10. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
11. Kassören redovisade budget 2021 med oförändrade avgifter. 
12. Proposition från styrelsen: Årsmötet biföll förslaget att skriva in i stadgebilagan Särskilda 

bestämmelser att Materielansvarig ska vara en del av styrelsen.  
13. Val av styrelse: 

Ordförande:  Kjell Andersson (omval på 2 år) 
Sekreterare:   Henrik Kappel (fyllnadsval på 1 år) 
Kassör:   Lennart Lilja (omval på 2 år) 
Vice ordf:   Tommy Svensson (tillika ledamot, omval på 2 år) 
Ledamot:   Mattias Arvmyren (valdes på 2 år förra året) 
Ledamot   Bengt-Olof Olsson (fyllnadsval på 1 år) 
Suppleant:   Christer Bournonville (på ett år) 
Suppleant:   vakant 

14. Val av revisorer: 
Revisor:  Peter Svensson (omval på 2 år) 
Revisor:   Vakant 
Suppleant:   Bengt Fernstedt (omval på 1 år) 

15. Val av valberedning (på 1 år): 
Roland Jönsson 
Vakant. Årsmötet uppdrog styrelsen att utse ytterligare en person till valberedningen. 

16. Övriga val (på 1 år): 
Materialförvaltare:  Bengt-Olof Olsson 
Klubbmästare:  Karina Håkansson 
Slipbas:   Jan Höglund 
Seglingsinstruktörer:  Tomas Ohlsson, Anna Ohlsson och Mattias Arvmyren 
Säkerhetsansvarig:  Tomas Ohlsson (segling) 
Radioansvarig:  Tomas Ohlsson 

17. Övriga frågor: Fråga kring båtar som blir liggande oanvända år efter år. Styrelsen redovisade 
arbetet med denna fråga under året. Klubben har kontaktat ett par ägare till jollar som inte 
använts på länge och även beslutat sälja ett par gamla klubbjollar som inte används i 
verksamheten längre. Sammanfattningsvis kan nämnas att vi nu har ett antal färre ”långliggare” än 
förra året. 

18. Ordförande avslutade mötet. 
 
 
 
______________________   ______________________ 
Kjell Andersson, mötesordförande  Mattias Arvmyren, mötessekreterare 


